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Verslag BO 20/10/2020 om 09u00 

Microsoft Teams 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze vergadering via Teams. De omstandigheden 
lieten geen fysieke vergadering toe.   

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 15/09/2020 
Verslag werd goedgekeurd 

• Aanvaarden verslag dd 01/10/2020 
Verslag werd goedgekeurd 
 

3. Financieel: 

• Lidgeld clubs 
Een club mag minder lidgeld vragen dan wat ze doorstorten aan WSVL. 

 

• Financiële balans 
Met de kosten die nog moeten gemaakt worden de komende maanden, zullen we 
met een aanzienlijk verlies afsluiten. 
 

4. Wandelclubs 

• 1492 Marktrappers: deze worden definitief aanvaard als wandelclub.  

• Aansluiting wandelgroepen: er werden momenteel 3 wandelgroepen aangesloten. Er 
worden nog gesprekken gevoerd met een zevental groepen.  
 

 
5. Beleidsplan: 

• Onderhandelingen Vayamundo 
Nu vrijdag onderhandelen we met Koenraad Pevenage. We hebben een 
contractvoorstel voorbereid. Daarna komt het voorstel ter goedkeuring op het BO.  
 

• Terugkoppeling CNR-records en Regi 
Afgelopen donderdag werden we ontvangen door CNR-records en Regi. Dit was een 
verhelderend gesprek. De verwachtingen werden overlopen. Het werd eerder een 
brainstorm. Ze gaan met onze inbreng aan de slag en zullen een voorstel doen om 
een marketingactie van 3 jaar te ontwikkelen.  

 

• IT: website Walking in Belgium (+ app) 
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De website Walking in Belgium zal nog dit jaar door Phpro ontwikkeld worden. Dit zal 
ook invloed hebben op de wandelapp. Gert van ’t Slot werd op de hoogte gebracht 
maar we ontvingen nog geen antwoord.  

 

• Trailwalk.be:  
Er was een overleg met de betrokkenen. Het contract werd herbekeken en wordt 
gefinaliseerd op 26/10.  
Onze eigen tochten zullen meer in de picture geplaatst kunnen worden op 
Trailwalk.be.  
 

• Redactieraad 19/11: De huidige cel edities gaat momenteel over het Walking 
Magazine en de Wib. In de toekomst zal hier ook onze andere externe communicatie 
moeten besproken worden. We zouden willen werken met een communicatieplan.  

• Bijkomende subsidies Sport Vlaanderen owv Corona 
Er werd een pre-dossier opgesteld en al eens overgemaakt aan Sport Vlaanderen. Dit 
met een gunstig advies. Het definitieve dossier is inmiddels binnen. We wachten 
momenteel op de goedkeuring.  
 

• Wandelorganisaties in tijden van corona 
Geen horeca meer de komende maand op geen enkele tocht. We verwachten nog 
bijkomende info van overheidswege de komende week. 
Er worden weer enkele tochten geannuleerd van clubs die eerder aangaven om te 
organiseren.  
De clubs zijn vrij om hun inschrijfgeld te bepalen. De vraag kwam of de 
inschrijfprijzen niet omhoog konden als er geen catering was. De clubs moeten meer 
inspanningen leveren en dit mag beloond worden. De clubs spelen de bal door naar 
ons maar ze mogen dit op eigen initiatief doen. We kunnen enkel aanbevelingen 
doen, zeggen dat het gedragen is, dat er begrip voor is. Enkel in tijden van Corona. 
We geven hun toelating om de inschrijfprijzen aan te passen. Wel het verschil tussen 
leden en niet-leden groot genoeg maken.  
 

• Wandelgroepen in het clubkampioenschap? 
Deze worden niet opgenomen in het clubkampioenschap. Het is een kampioenschap 
voor clubs met minstens 50 leden. 
 

• Verdienstelijke wandelaars 
Dit werd in het vorige BO al besproken.  

 
6. Ingebrachte punten 

• Evaluatie + verslag AV 

We moesten de vele vernieuwingen uitleggen, maar na duiding en woord en 

weerwoord werd wel alles met ruime meerderheid goedgekeurd. Dit maakte dat de 

vergadering lang geduurd heeft. Maar over het algemeen was het een goede 

vergadering. De zaal was ruim genoeg, de ligging is een pluspunt.  

Limburg duidde een woordvoerder aan, dit kwam de vergadering ten goede. Niet te 

veel punten naast de kwestie en niet spreken in de naam van een club. Hier valt iets 
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voor te zeggen maar heeft ook nadelen. De punten moeten dan op voorhand goed 

doorgesproken worden en er moet overeenstemming zijn.  

Het verslag van de AV werd voorlopig goedgekeurd door het BO. De Statuten en het 

verslag van de AV worden overgemaakt aan SBB voor het Belgisch Staatsblad.  

 

• Vergaderdatums BO 2021 

Zelfde stramien, derde dinsdag van de maand is het uitgangspunt. 

Wel afhankelijk van de AV. Die wordt morgen besproken in een werkgroep 

terugkomdag. Wordt hernomen op 09/11.  

 

• Zelfevaluatie BO: 

Vorig jaar werd er een nieuw bestuur geïnstalleerd. Enkele bestuurders stopten en er 

kwamen nieuwe bij. Om de twee jaar zijn er verkiezingen, we zijn dus al halfweg dit 

mandaat. We hebben het afgelopen jaar veel gerealiseerd. De verslaggeving BO en 

DC worden sneller doorgestuurd naar alle geledingen; de nieuwe statuten; 

reglementen, … 

De klemtoonverandering van RB naar regioteams. Hier moet de volle aandacht naar 

gaan. Voorts werden volgende zaken gerealiseerd: installatie van wandelgroepen; 

meer digitaliseringen; andere stijl nieuwjaarsvieringen; tal van besparingen; 

verplichte groei van clubs; afhaling materialen kan niet meer op de secretariaten;  

invoeren online vergaderingen, verminderde verplaatsingskosten en snellere 

mogelijkheden tot besluitvorming; stopzetting wandelbeurs; andere benadering rond 

Walkon en andere partners; opleidingen Facebook…… 

Het was een moeilijk jaar door Corona en hierdoor verandering in onze 

communicatie: kort en gericht.  

 

Het gevoel heerst dat er meer in team gewerkt wordt binnen het BO. We moeten nu 

verder werken maar ook bestendigen, continueren.  

 

• Toekomst IVV: 

Hoe zien we onze toekomst in dit Volkssportverbond. We steken hier middelen in 

maar wat is het resultaat? Wat bereiken we met het internationale karakter.  

Wat moeten we met de WiB? Dit is een IVV-kalender. Dit kan met de andere 

federaties bekeken worden. Het wil niet zeggen dat deze tochten niet meer 

opgekomen kunnen worden. Een vergelijk in de kalender is nog een groot issue. Nu 

worden alle tochten gratis opgenomen in de WiB. Kan dit gratis blijven? 2021 wordt 

ons laatste jaar met IVV-tochten. We zijn niet rechtstreeks aangesloten bij IVV maar 

bij BVV. Dus moeten we ontslag nemen bij BVV. Clubs die nog een stempel willen 

aanbieden kunnen dit dan hoogstwaarschijnlijk rechtstreeks bij BVV. Wij steken hier 

geen geld en middelen meer in  
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• Kledij BO: 

De verdeling zal voor de eerstvolgende fysieke vergadering zijn.  

 

• Lokalen secretariaat Hasselt 

Gisteren werden de twee bergingen van het secretariaat Hasselt ontruimd.  

 

• 09/11: opleiding teams en BO kan dit doorgaan? Als de maatregelen hetzelfde zijn 

zoals vandaag lijkt dit niet opportuun. We verwachten zeker geen beterschap op 

korte termijn. We zoeken beter naar een alternatieve datum. Vergadering BO zal via 

Teams doorgaan op 09/11 om 09.00u.  

VARIA: 

• 2022 werd de West-Vlaamse wandeldag toegewezen aan de Brugsche Globetrotters. 

De stad wil een grote tegemoetkoming doen, ze willen dit wel onder de naamgeving 

Kroenkelen. Kroenkelen is niet alleen wandelen maar ook fietsen. Het is wel een 

schaalvergroting. Kunnen we hier ja tegen zeggen? In onze naamgeving moet West-

Vlaanderen Wandelt primeren. Op welke datum zal dit doorgaan? Er zijn 

mogelijkheden maar met goede afspraken.  

 

• Exemplaar van de reglementen voor het BO voorzien. 

 

• Easypayments: mogelijkheden naar cashless betalen, QR-code behoort tot de 

mogelijkheden voor een vast bedrag zoals het inschrijfgeld. Er zijn wel altijd 

transactiekosten. Payconiq blijft het goedkoopste en beste alternatief.  

 

• Mutualiteitsattesten voor de leden van juli tot nu. Hebben deze ook recht op een 

attest voor 2021? In principe betalen ze maar 1x lidgeld en kunnen ze bijgevolg ook 

maar 1x een tegemoetkoming krijgen van de mutualiteiten. De clubs moeten deze 

attesten valideren en hier rekening mee houden. 

  

• Afhalen van de WiB’s, gaat in de huidige omstandigheden nog door. Maar wat als er 

weer een lockdown komt?  Dan zitten we met een probleem en zullen we dit moeten 

uitstellen. 

 

• Wordt het adres meegenomen in de ontwerpkalender? Enkel de postcode met 

gemeente. 

 

• Gezinslidmaatschap voor de federatieleden, bestaat hier een mogelijkheid voor? Dit 

kan zeker overwogen worden. Lieven zal een online vergadering beleggen.  

 

 


